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Abstract (en)
Air-mixing device for the mixing chamber 1 of a ventilation installation 1, 2, 3, which has one inlet 4, 5 for each of two part air flows A, U and an
outlet 63 for a mixed air flow M, with a number of ducts 6 which adjoin the inlets 4, 5 and pass through the part air flow A or U of the other inlet, and
the outlet cross-section of which adjoins the outlet for the mixed air flow M. The duct walls 64 have openings 7, through which parts of the part air
flows A, U flow into the respectively adjacent ducts 6. <IMAGE>

Abstract (de)
Luftmischeinrichtung für die Mischkammer 1 einer raumlufttechnischen Anlage 1, 2, 3, die je einen Einlaß 4, 5 für zwei Teilluftströme A, U und einen
Auslaß 63 für einen Mischluftstrom M aufweist, mit mehreren Kanälen 6, die sich an die Einlässe 4, 5 anschließen und den Teilluftstrom A bzw. U
des anderen Einlasses durchsetzen, und deren Austrittsquerschnitt an den Auslaß für den Mischluftstrom M anschließt. Die Kanalwände 64 weisen
Öffnungen 7 auf, durch die Teile der Teilluftströme A, U in die jeweils benachbarten Kanäle 6 fließen.
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